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Ovogodišnji je 18. INFOFEST, Festival 
informacijskih i komunikacijskih 
tehnologija, održan u Budvi od 26. 
rujna do 2. listopada, pod motom „Da 
se bolje vidi“, iako bi ga prošlogodišnja 
poruka „Kriza, baš zato!“ zapravo puno 
bolje opisala. Činjenica je da su nastupi, 
posebno velikih svjetskih kompanija, 
na ovakvim događanjima sve kraći, no 
ipak su organizatori u crnogorskom 
gradiću „bjelosvjetskog“ ozračja okupili 
respektabilna imena s regionalne ICT 
pozornice.

ICT i e-održivost
Međunarodni karakter ove tradicionalne 
manifestacije iznimno je važan 
domaćinima Festivala na kojem je 
Ericsson Nikola Tesla nedvojbeno 
rado viđen i cijenjen sudionik pa je 
predsjednica kompanije, Gordana 
Kovačević prvog dana službenog 
programa održala dobro posjećenu 
prezentaciju „ICT i e-održivost“. U 
njoj je dala presjek korporacijskih i 
kompanijskih postignuća na području 
održivog rasta i razvoja, s naglaskom na 
telekom industriju te aktualne primjere 
iz segmenta ICT rješenja za industriju 
i društvo. Prezentacija je završila, od 
publike i medija dobro prihvaćenim 

filmom o EMH-u, nakon čega su 
uslijedili intervjui za tamošnje TV i 
radio postaje.

Novina - Infofest 
Parlament
Najznačajnija programska novina bila 
je diskusijska forma Infofest Parlament 
s izravnim TV prijenosom. Uvodno 
izlaganje održala je dugogodišnja 
predsjednica Stručnog odbora festivala, 
Milica Pejanović Đurišić, a u raspravi su 
sudjelovali pažljivo odabrani predstavnici 
operatora i regulatora. Telekom industriju 
je predstavljao Željko Popović, naš 
regionalno priznati autoritet koji je, na 
poziv organizatora, sudjelovao i na 8. 
međunarodnoj konferenciji regulatornih 
tijela s prezentacijom na temu "Sljedeća 
generacija pristupnih mreža i utjecaj na 
razvoj regulative".

Spomenimo i da je među javno 
predstavljene znanstvene radove te 

u konkurenciju za nagradu, između 
višestrukog broja pristiglih, odabran i rad 
mladog kompanijskog stručnjaka Davora 
Grgurevića.

Transformacija 
INFOFEST-a
Tijekom protokolarnog otvaranja 
budvansko se nebo smilovalo 
organizatorima, no uporna je kiša uništila 
više društvenih događanja, prema 
kojima se INFOFEST sve više usmjerava. 
Primijetili su, tvrde, zasićenje javnosti 
tehnologijom te pokušavaju afirmirati 
boljitak koje su nam napredne ICT 
tehnologije donijele, umjesto detaljnog 
prikaza tehnologija samih. U skladu s 
time transformirao se i INFOFEST, više u 
emocionalno-društveno, nego u isključivo 
racionalno tehnološko okupljanje.

Ericsson Nikola Tesla 
10. put na INFOFEST-u

industrije, e-poslovanja, e-obrazovanja, 
e-zdravstva, e-vlade, e-zakona i 
informacijskog društva te održivog 
razvoja.

U budućnosti rast 
ulaganja
Globalna recesija produbila je ionako 
tešku ekonomsku situaciju u zemlji i 
bitno utjecala na smanjena ulaganja 

u informatičkoj industriji u prošloj 
godini. Pad bruto domaćeg proizvoda 
i direktnih stranih ulaganja, visok 
stupanj nezaposlenosti, konstantna 
politička nestabilnost i sporost ključnih 
gospodarskih reformi te nedostatak 
jasne nacionalne IT strategije ključni su 
čimbenici pada informatičke potrošnje 
u 2009. godini. 

Studija IDC Adriatics za Bosnu 

Hercegovinu pokazuje da će 
informatička potrošnja u Bosni i 
Hercegovini i u 2010. godini zabilježiti 
skromniji pad, dok će u narednih pet 
godina rasti prosječnom godišnjom 
stopom od 8,7 posto te doseći brojku 
od 246,90 milijuna američkih dolara u 
2014. godini.

Detalj s jednog 
od intervjua

Prožimanje povijesnih vrijednosti i suvremenih usmjerenja
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„Da se bolje vidi“


